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      Аннотация

    
        
          Цель работы заключается в исследовании разработки инновационной стратегии нефтегазовой компании. Объект исследования – ПАО «Газпром». Предмет исследования – инновационная стратегия ПАО «Газпром». Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение теоретических основ разработки стратегии. 2. Анализ деятельности нефтегазовой компании. 3. Разработка и оценка рекомендаций по совершенствованию инновационной стратегии. Был проведен финансовый анализ компании, рассмотрена организационной структура, проведен SWOT-анализ. В результате были разработаны эффективные рекомендации разработке инновационной стратегии. Предложенное решение позволит сократить затраты на заработную плату, снизить количество брака и простои на производстве, тем самым прибыль увеличится.
        

        
          The purpose of the work is to study the development of an innovative strategy of an oil and gas company. The object of the study is PJSC Gazprom. The subject of the research is the innovative strategy of PJSC Gazprom. The tasks that were solved in the course of the study: 1. Studying the theoretical foundations of strategy development. 2. Analysis of the activities of the oil and gas company. 3. Development and evaluation of recommendations for improving the innovation strategy. A financial analysis of the company was carried out, the organizational structure was considered, and a SWOT analysis was carried out. As a result, effective recommendations were developed for the development of an innovative strategy. The proposed solution will reduce the cost of wages, reduce the number of rejects and downtime in production, thereby increasing profits.
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